
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr Ll/2023
z sesji w dniu l lutego 2023 r.

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto l lutego 2023 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:49 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.
Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski

4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Antoni Kufel
7. Marcin Kwiatek

8. Elżbieta Lenda
9. Alina Macher
10. Bożena Maślanka

11. Małgorzata Olma
12. Katarzyna Seneta
13. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie LI sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice P. Marcin Kwiatek o godz. 14.00 otworzył LI sesję Rady Gminy
Wilkowice.
Następne przedstawił informację o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady Gminy Wilkowice.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:
Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka,

- wszystkich radnych obecnych na sali sesyjnych - //sto obecności radnych stanowi załqcznik nr
l do protokołu,
radną rady powiatu bielskiego: panią Janinę Janicę-Piechotę,
Sekretarza Gminy panią Alicję Kaszkę - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
pana Arkadiusz Dy k- informatyka, który zapewnia sprawne działanie naszego systemu,
panią Małgorzatę Lempart z biura obsługi radv._ która czuwa na protokołem z sesji,
mieszkańca Gminy Wilkowice

Na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji.
(nieobecny M. Stawinoga oraz R. Kudzia)

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załqcznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad - nie zgłoszono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Głos zabrała radna J. J. Piechota, która stwierdziła, że miała przyjemność pochwalić się osiągnięciami
naszej gminy dopiero teraz, gdyż wcześniej nie miała informacji na ten temat. Zostały one



zamieszczone w gminnej gazetce. Niech to będzie naszym dobrym zwyczajem. Odniosła się do kwestii
związanych z zakończeniem budowy kanalizacji na terenie naszej gminy. 10 lat czekaliśmy na to, aby
zadanie zrealizować. Na ręce radnych, Wójta, przewodniczącego przekazała podziękowania za to, co
udało się zrobić. To wielkie osiągnięcie. Każdy z mieszkańców, kto podłączy swoją posesję do
kanalizacji będzie miał okazję to odczuć.
Podziękowała za te działania i złożyła gratulacje. Oby takich okazji było jak najwięcej.
Druga sprawa, to prośba o zgłaszanie uwag dotyczących transportu lub dróg. Prośba, aby te
zapytania, uwagi skierować do niej w najbliższym tygodniu.
Przewodniczący Rady M. Kwiatek stwierdził, że można również wszelkie uwagi kierować do biura
rady, które zostaną przekazane dalej.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt podziękował pani J. J. Piechota za te dobre słowa. Następnie przedstawił informację o pracy
w okresie międzysesyjnym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

l) W dniu 09. 01.2023 r. ogłoszono postępowanie na zadanie pn. "Dostawa i montaż wyposażenia
technologii kuchni w Przedszkolu Publicznym w Mesznej przy ul. Agrestowej l" Planowany termin
składania ofert 03.02.2023 r.

2) W dniu 11. 01. 2023 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Dostawa paliwa na potrzeby
działalności EKOŁAD Sp. z o.o. w roku 2023 r". Termin składania ofert upłynął w dniu 20.01. 2023 r.
Do postępowania wpłynęła l oferta, która została wybrana - złożyła ją firma "BOMAR" Marek
Kołtowski, Bogdan Sromek.

KANALIZAUA:

. Stopień zaawansowania rzeczowego: 100% - Zaawansowanie rzeczowe - wykonano łącznie
84, 6 km sieci kanalizacyjnej DN160-DN200

. Stopień zaawansowania finansowego: 95% (zapłaconych faktur)
Ogółem wydatki zafakturowane - 79, 5 min zł brutto.
Do rozliczenia końcowego pozostaje około 3, 3 min zł (już zafakturowanych robót) oraz 0,7 min zł
planowanych na l kw 2023 (w tym 0, 5 min zł - Zadanie 15) = 4,0 min zł brutto do zapłacenia jeszcze.
Ponadto, w związku z projektem ponoszono wydatki na roboty budowlane związane z Projektem -
poza Projektem. Łączna kwota tych wydatków wyniosła 2,5 min brutto.

. Stopień podłączeń do kanalizacji (efekt ekologiczny): 83%
Na koniec 2022 r. podłączonych zostało okoto 1408 budynków (z planowanych, 1695). Ilość
mieszkańców korzystających z nowo wybudowanej kanalizacji: około 5000 MK (docelowo ilość ta
powinna osiągnąć 5681 MK do końca 2023r.)
W podziale na sołectwa na koniec 2022 r. podłączonych w ramach projektu było:
Sołectwo Meszna: 504 podłączenia - około 86% zakładanych
Sołectwo Wilkowice: 723 podłączenia -około 78% zakładanych
Sołectwo Bystra: 178 podłączeń - około 95% zakładanych

. Rozliczenie finansowe Projektu:
> Wykorzystanie dotacji: 41,7 min zł -100% - do rozliczenia 213 tyś.
> Wykorzystanie pożyczki: 19, 2 min zł-100% - do rozliczenia 500 tyś.
> Środki własne:-18, 7 min zł

. Plan na rok 2023:

> W styczniu wystąpiono do NFOŚiGW z wnioskiem zaktualizowanie kwot dotacji i pożyczki
w związku z przygotowywanym rozliczeniem końcowym Projektu.

Koszt całkowity obniżył się z kwoty 83, 2 min zł do kwoty 80, 2 min zł, tj. o 3, 0 min zł



Kwota dotacji została skorygowana z 43,4 min zł do kwoty 41, 7 min zł tj. o 1, 7 min zł
Kwota pożyczki została skorygowana z 20,9 min zł do kwoty 19,2 min zł tj. o 1,7 min zł

> W styczniu odebrano ostatnie sieci kanalizacyjne wykonane w ramach Zadania 15

> W l kwartale br. realizowane będą jeszcze prace wynikające z zadania:
. Nabywanie tytułów prawnych do nieruchomości - Realizowane są postępowania w sprawie

ustanawiania służebności posadowienia i przesyłu nowo wybudowaną kanalizacją ściekową.
Na dzień dzisiejszy zakończono 161 spraw, podpisując odpowiednie akty notarialne
(w styczniu 2023 r. podpisano 15 aktów).

. Realizowany będzie nadzór Inżyniera Projektu (odbiory końcowe i gwarancyjne).

. Prowadzone będą działania info-promo (tablice informacyjne, media, konferencja).
> W lutym zostanie rozliczona ostatnia kwota zaliczki z pożyczki -0,5 min zł
> W lutym zostaną podpisane z AQUA umowy na dzierżawę i eksploatację tłoczni sieciowych
> Końcem marca złożony zostanie wniosek o płatność końcową.
> Dotychczas wydano około 190 decyzji nakazujących podłączenie do sieci kanalizacyjnej oraz 11

postanowień o nałożeniu grzywny celem przymuszenia do podłączenia.

Termin uzyskania efektu rzeczowego -31. 03. 2023 r.
Termin uzyskania efektu ekologicznego-31. 12. 2023 r.
Przewidywany termin złożenia wniosku o płatność końcową projektu luty/marzec 2023 r.
Wniosek o płatność końcową kończy projekt i tym samym zamyka finansowanie w ramach projektu.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Bez zmian od ostatniej Sesji Rady Gminy Wilkowice - trwają nadal prace projektowe nad Studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wilkowice.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Informację o pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady. Obejmowała ona
okres od 29. 12. 2022 r-01. 02. 2023 r.

l) 06.01 - Orszak Trzech Króli,
2) 08.01 - XXIX Przegląd Kolęd i Pastorałek w Mesznej,

- Koncert Noworoczny Gminnej Młodzieżowej Orkiestry Dętej rozpoczynający obchody 20 -lecia
Orkiestry,

3) 10.01 - Rada Sołecka w Bystrej,
4) 15. 01 - XXII Spotkanie z kolędą im. Piotra Jakubca,
5) 18.01 - odwiedziny Honorowej Obywatelki Gminy Wilkowice z życzeniami z okazji 80 urodzin

(p. Krystyna Kubańda),
6) 20.01 - spotkanie z zespołami biorącymi udział w V Bitwie na Kolędy,
7) 22.01-V Bitwa na Kolędy,
8) 24. 01 - komisja sportu - spotkanie z prezesami klubów sportowych,
9) 28.01 - Walne Zebranie Sprawozdawcze za 2022 rok w OSP Bystra.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Radna powiatowa J. J. Piechota opuściła salę posiedzeń.
Przewodniczący Rady poinformował, że od czasu ostatniej sesji nie wpłynęły żadne interpelacje, ani
zapytania radnych. Przypomniał, że złożone dokumenty i odpowiedzi na nie są dostępne w BIP.

8. Informacja Przewodniczących komisji temat wniosków wypracowanych na komisjach.
Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili informację na temat wypracowanych wniosków
na komisjach:



- Komisja Skarg Wniosków i Petycji - K. Krajewski poinformował, że komisja wniosków
nie sformułowała na ostatnim posiedzeniu 18 stycznia br. Komisja rozpatrywała
jedną skargę, stosowna opinia zostanie przedstawiona w odpowiednim punkcie
porządku obrad.

- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - A. Kufel poinformował, że na
posiedzeniu 25 stycznia br. komisja wniosków nie sformułowała.

- Komisja Sportu Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - A. Macher poinformowała, że
komisja na posiedzeniu 24 stycznia br. sformułowała wniosek o przeprowadzenie
rozmów z prezesami klubów sportowych z terenu gminy Wilkowice w sprawie
pełnego wykorzystania hali sportowej dla treningów zawodników wszystkich klubów,
w tym dla członków Uczniowskiego Klubu Sportowego ALFA w Wilkowicach
trenujących na ścieżce i trampolinach.
Ponadto z uwagi na ciągły, znaczący rozwój klubów sportowych i wybitne osiągnięcia
naszych zawodników, Komisja jednogłośnie zawnioskowała o przygotowanie
kompleksowej dokumentacji techniczno - projektowej potrzebnej do budowy nowych
obiektów sportowych przy finansowym wsparciu funduszy zewnętrznych.
Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - B. Maślanka poinformowała, że
komisja na posiedzeniu 26 stycznia wniosków nie sformułowała.

- Komisja Budżetu i Strategii Gminy - K. Seneta poinformowała, że na posiedzeniu
30 stycznia br. komisja nie wypracowała wniosków.
Komisja Rewizyjna - E. Lenda poinformowała, że komisja na posiedzeniu 12 stycznia
br. wniosków nie wypracowała.

9. Informacja Wójta o zgłoszonych do Gminy żądaniach o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5
oraz wydanych decyzjach o których mowa w ust. 6 i 7 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu
przestrzennym.
Informację w powyższej sprawie przedstawił Wójt - stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu.
Dodał, że regulacja stanu prawnego w naszej gminie przebiega bardzo dobrze.

10. Sprawozdania z działalności komisji za 2022 r.
Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili sprawozdania z działalności za 2022 rok.
l. Komisja Rewizyjna - Elżbieta Lenda
2. Komisja Skarg Wniosków i Petycji - Krzysztof Krajewski
3. Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - Katarzyna Seneta
4. Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - Antoni Kufel,
5. Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - Bożena Maślanka
6. Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - Alina Macher
Sprawozdania poszczególnych komisji stanowią zatącznik nr 4a, b, c, d,e,f do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że lepiej i wydajniej pracuje nam się na posiedzeniach w obiekcie niż
zdalnie.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na
pokrycie kosztów zakupu posiłku lub żywności,

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem.
Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie projektu uchwały dotyczącej podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na pokrycie kosztów zakupu posiłku
lub żywności, przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Antoni Kufel.



Głosowano w s rawie:

Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na pokrycie
kosztów zakupu posiłku lub żywności,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/467/2023.

b) Określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego
w postaci produktów żywnościowych

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem.
Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie projektu uchwały dotyczącej określenia zasad zwrotu
wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów
żywnościowych, przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Antoni
Kufel.

Głosowano w s rawie:
Określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego
w postaci produktów żywnościowych,

W niki łosowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/468/2023.

c) Zamiaru przekształcenia Przedszkola Publicznego w Mesznej wchodzącego w skład Zespołu
Przedszkolnego w Mesznej poprzez zmianę siedziby przedszkola

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem. Jest
to uchwała intencyjna.
Przewodniczący dodał, iż w związku z tym, że na komisji budżetowej pojawiały się wątpliwości
związane z projektem tej uchwały temat został skonsultowany z panią dyr. ZOSiP. Zapoznał



z informacją jaką otrzymał drogą mailową od pani dyrektor. Mamy również opinię prawnika w tej
sprawie. Rekrutacja na rok szkolny 2023/2024 będzie się odbywała do dotychczasowego przedszkola.
Dyrektor placówki nie musi informować o nowej lokalizacji przedszkola.
W/w uchwałę musimy podjąć gdyż organ prowadzący na 6 miesięcy przed likwidacją musi
zawiadomić rodziców, uczniów, kuratora i organ wykonawczy.
Mamy informację, że prace związane z budową przedszkola w Mesznej idą zgodnie
z harmonogramem.
Właściwa uchwała w sprawie przekształcenia będzie podejmowana dopiero po pozytywnej opinii
z kuratorium.

M. Olma podziękowała za szczegółowe informacje i rozwianie wątpliwości, jakie powstały na
posiedzeniu komisji budżetowej.

Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie projektu uchwały dotyczącej zamiaru przekształcenia
Przedszkola Publicznego w Mesznej wchodzącego w skład Zespołu Przedszkolnego w Mesznej
poprzez zmianę siedziby przedszkola, przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw
Społecznych Antoni Kufel.

Dodatkowe wyjaśnienia w sprawie przedstawił również Wójt. W chwili obecnej nie widzimy, aby
termin oddania przedszkola był zagrożony. Mamy nadzieję, że wszystko zostanie uruchomione
i dzieci od września będą tam uczęszczały. Na ten moment prace idą zgodnie z harmonogramem
a nawet nieco ten harmonogram wyprzedzają.

Głosowano w s rawie:

Zamiaru przekształcenia Przedszkola Publicznego w Mesznej
Przedszkolnego w Mesznej poprzez zmianę siedziby przedszkola,

wchodzącego w skład Zespołu

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/469/2023.

d) Ustalenia stawki za l kilometr przebiegu pojazdu dla rodziców/opiekunów prawnych, którym
przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży do placówki oświatowej

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem.
Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie uchwały dotyczącej ustalenia stawki za l kilometr
przebiegu pojazdu dla rodziców/opiekunów prawnych, którym przysługuje zwrot kosztów
przewozu dzieci, młodzieży do placówki oświatowej przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych Antoni Kufel.



Głosowano w s rawie:
Ustalenia stawki za l kilometr przebiegu pojazdu dla rodziców/opiekunów prawnych, którym
przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci, młodzieży do placówki oświatowej,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/470/2023.

e) Określenia górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu tych nieczystości oraz za usuwanie

odpadów komunalnych z nieruchomości, których właściciele nie są obowiązani do ponoszenia
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wilkowice

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem.
Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie uchwały dotyczącej określenia górnych stawek opłat
za opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych
oczyszczalni ścieków i transportu tych nieczystości oraz za usuwanie odpadów komunalnych
z nieruchomości, których właściciele nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie
odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wilkowice przedstawiła przewodnicząca Komisji
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Bożena Maślanka. Dodała, że wyjaśnienia dotyczące projektu
w/w uchwały przedstawiała na komisji kierownik Referatu Ochrony Środowiska.

Głosowano w s rawie:

Określenia górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu tych nieczystości oraz za usuwanie
odpadów komunalnych z nieruchomości, których właściciele nie są obowiązani do ponoszenia opłat
za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Wilkowice,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/471/2023.



Następnie Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwę.
Po zakończeniu przerwy obrady kontynuowano.

f) Rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wilkowice

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie.
Przewodniczący przedstawił treść skargi, czego ona dotyczy informując również, że skierowano do
skarżącej pismo o wycofanie skargi. Wycofania jednak nie wpłynęło.
Zgodnie ze statutem Przewodniczący poinformował, że wystąpił o opinię prawną w sprawie skargi,
która została sporządzona, jak również mieliśmy również wyjaśnienia firmy GISON, która nas
obsługuje.
Następnie Przewodniczący odczytał uzasadnienie do w/w uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na
Wójta Gminy Wilkowice przygotowane przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodniczący Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof Krajewski poinformował, że komisja
jednogłośnie rekomenduje podjęcie w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

Rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wilkowice,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/472/2023.

g) Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r.

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r. omówiła
P. Skarbnik.

Wprowadzamy po stronie dochodów i wydatków kwotę 994. 750, 00 zł. W przeważającej większości
bo w wys. 991. 440 zł, to środki z funduszu przeciwdziałania COYID-19 na wypłatę dodatków
węglowych. Ta kwota jest wprowadzona i po stronie dochodów i po stronie wydatków.
W załączniku wydatkowym zmieniamy również paragrafy majątkowe dostosowując je do
obowiązującej klasyfikacji budżetowej, gdzie wprowadzany został paragraf 637 - wydatki poniesione
ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań
inwestycyjnych. Wszystkie te zmiany dokonane są również w załącznikach. Tą uchwałą zmienia się aż
siedem załączników.
Jest również wprowadzony załącznik nr 8 - dochody i wydatki realizowane z funduszu pomocy,
którego w pierwotnej uchwale budżetowej nie było. On będzie załącznikiem nr 15 do uchwały
budżetowej.
Tak wprowadzone zmiany spowodują, że plan dochodów wyniesie 80. 391. 056, 64 złotych, plan
wydatków 97. 373. 156, 64 złotych, planowany deficyt budżetowy 16.982. 100,00 złotych.
Wszystkie te zmiany mają odzwierciedlenie w odpowiednich załącznikach do uchwały



Następnie Przewodniczący odczytał wniosek do projektu w/w uchwały oraz poddał go pod
głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na
2023 r., polegających na: - zmianie w zał. nr 2 (wydatki) w dziale 010, rozdz. 01044, par. 6050 kwoty
z 989.800 zł na 1. 159.800 zł oraz zmianie w dziale 600, rozdz. 60016, par. 6050 kwoty z 5.506.831 zł
na 5.336.831 zł. Zmiany te będą miały odzwierciedlenie w załączniku nr 3 (wydatki majątkowe)
w zadaniu: budowa sieci kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Wilkowice w wyznaczonych
obszarach aglomeracji oraz na wprowadzeniu zadania: budowa łącznika pom. drogą powiatową ul.
Juliana Fałata i drogą gminną ul. Klimczoka wraz z budową mostu na potoku Białka, - dodaniu
załącznika nr 8 - dochody i wydatki realizowane z Funduszu Pomocy, - wprowadzeniu par. 8 do
projektu uchwały w brzmieniu: "Wprowadzić w par. 8 Uchwały RG Wilkowice Nr XLIX/460/2022 z 29
grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Wilkowice na 2023 ustęp 10 - dochody i wydatki
realizowane z Funduszu Pomocy - zgodnie z załącznikiem nr 15" - zmianie kwot planu dochodów
i wydatków.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie uchwały dotyczącej wprowadzenia zmian do budżetu
Gminy Wilkowice na 2023 r., przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju
Gminy Katarzyna Seneta (rekomendacja nie obejmowała zmian przegłosowanych na sesji l lutego
2023 r.)

Następnie Przewodniczący poddał po głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do
budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r. z uwzględnieniem przegłosowanego powyżej wniosku

Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2023 r.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/473/2023.



h) Wprowadzenia zmian do WPF na lata 2023 - 2036

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na lata 2023 - 2036, przedstawiła pani
Skarbnik. Zmiany w budżecie maja odzwierciedlenie w zmianach w WPF na lata 2023 - 2036. Do w/w
projektu uchwały również nastąpiły zmiany w stosunku do projektu polegających na dostosowaniu
kwot w tabeli nr l - objaśnienia - do kwot ujętych w zmianach w budżecie oraz wprowadzeniu zmian
w zakresie przedsięwzięć poprzez wprowadzenie zadań: l. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej na
terenie gminy Wilkowice w wyznaczonych obszarach aglomeracji, 2. Budowa łącznika pomiędzy
drogą powiatową ul. Juliana Fałata i drogą gminną ul. Klimczoka w Bystrej wraz z budową mostu na
potoku Białka.

Następnie Przewodniczący odczytał wniosek do projektu w/w uchwały i poddał go pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Wilkowice na lata 2023-2036 polegających na dostosowaniu kwot w tabeli nr l - objaśnienia -
do kwot ujętych w zmianach w budżecie oraz wprowadzeniu zmian w zakresie przedsięwzięć poprzez
wprowadzenie zadań: l. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Wilkowice
w wyznaczonych obszarach aglomeracji, 2. Budowa łącznika pomiędzy drogą powiatową ul. Juliana
Fałata i drogą gminną ul. Klimczoka w Bystrej wraz z budową mostu na potoku Białka.

W niki losowania
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie uchwały dotyczącej wprowadzenia zmian do WPF na
lata 2023-2036, przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy Katarzyna
Seneta (rekomendacja nie obejmowała zmian przegłosowanych na sesji l lutego 2023 r.)

Następnie Przewodniczący poddał po głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian
do WPF na lata 2023-2036 z uwzględnieniem przegłosowanego powyżej wniosku.

Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do WPF na lata 2023 - 2036

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek



NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/474/2023.

i) Zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu
budżetowego, przedstawił Przewodniczący Rady.
Wysokość kredytu to 12. 000.000 zł na zadania "Budowa Przedszkola Publicznego w Mesznej" oraz
"Rozbudowa i Przebudowa Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Mesznej"

P. Skarbnik wyjaśniła, że kredyt jest zaciągany w związku z realizacją w/w zadań, aby je zakończyć
i wypłacić wykonawców, dlatego potrzebne jest zaciągnięcie kredytu.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek przypomniał, że w budżecie na 2023 r. określaliśmy z czego będzie
finansowany deficyt budżetowy - tam był właśnie zaplanowany kredyt.
Pytanie jest takie, jakie będą warunki tego kredytu?
Pani Skarbnik wyjaśniła, że obowiązuje nas przetarg unijny, nieograniczony.

Przewodniczący Rady dodała, że podjęcie uchwały nie skutkuje od razu zaciągnięciem kredytu.
P. Skarbnik stwierdziła, że planujemy zaciągnięcie kredytu w wysokości 12 min, ale nie wiemy jeszcze
czy faktycznie kredyt będziemy zaciągali w takiej wysokości.

Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie uchwały dotyczącej zaciągnięcia kredytu na
sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego, przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy Katarzyna Seneta.

Głosowano w s rawie:

Zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/475/2023.



j) Udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska - Białej na
dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku -

Białej,

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta
Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym
w Bielsku - Białej wraz z uzasadnieniem, przedstawił Przewodniczący Rady.
P. Skarbnik dodała, że środki na w/w cel zostały zabezpieczone w budżecie na 2023 r.

Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej
w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska - Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka
Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku - Białej, przedstawiła przewodnicząca Komisji
Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy Katarzyna Seneta.

Głosowano w s rawie:

Udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska - Białej na
dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku - Białej,

W niki losowania
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/456/2023.

k) Zmiany uchwały Nr XXXV/338/2021 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 października 2021 r.
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Gminy Wilkowice dla

Województwa Śląskiego

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/338/2021 Rady Gminy Wilkowice z dnia
27 października 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej
z budżetu Gminy Wilkowice dla Województwa Śląskiego wraz z uzasadnieniem przedstawił
Przewodniczący Rady.
P. Skarbnik wyjaśniła, że w/w zmiana ma odzwierciedlenie w zmianach w budżecie podjętych
wcześniej.

Jednogłośną rekomendację komisji w sprawie uchwały dotyczącej zmiany uchwały
Nr XXXV/338/2021 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 października 2021 r. w sprawie udzielenia
pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Gminy Wilkowice dla Województwa
Śląskiego, przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy Katarzyna
Seneta.



Głosowano w s rawie:

Zmiany uchwały Nr XXXV/338/2021 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 października 2021 r. w sprawie
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Gminy Wilkowice dla
Województwa Śląskiego.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Otma, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Uchwała podjęta została jednogłośnie, otrzymała nr Ll/457/2023.

12. Przyjęcie protokołu z sesji: XLVIII/2022 z 30 listopada 2022 r., XLIX/2022 z 29 grudnia 2022 r.
oraz L/2023 z 10 stycznia 2023 r.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokoły były dołączone do e-sesji i każdy mógł się z nimi
zapoznać.

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji: XLVIII/2022 z 30 listopada 2022 r.

W niki losowania
Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (12)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Małgorzata Olma

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji: XLIX/2022 z 29 grudnia 2022 r.

W niki losowania
Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek



Wstrzymuję się (l)
Małgorzata Olma

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

Głosowano w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji: L/2023 z 10 stycznia 2023 r

W niki losowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (11)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (2)

Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Marcin Stawinoga

13. Wolne wnioski, komunikaty.
Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do Rady Gminy:

- petycja z 15 stycznia br. w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej
transplantacji wśród lokalnej społeczności,

- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych
przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. - dołączono do e-sesji (pismo z 25 stycznia
2023 r.)
Zgodnie z przedłożonym sprawozdaniem na wszystkich poziomach awansu zawodowego osiągnięto
średnie wynagrodzenie i w związku tym nie ma konieczności wypłaty jednorazowego dodatku
uzupełniającego.

- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego z 5 stycznia br. stwierdzające nieważność
uchwały XLVIII/446/2022 z 30 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za l kilometr przebiegu
pojazdu dla rodziców/opiekunów prawnych, którym przysługuje zwrot kosztów przewozu dzieci,
młodzieży do placówki oświatowej, w części § 2 uchwały.

Wójt poinformował, że na terenie gminy realizowana jest spora ilość inwestycji jednakże jedna
realizowana jest z dużymi problemami, tj. przebudowa ul. Prostej. Firma, która wygrała przetarg
przez cztery miesiące niewiele zrobiła, bo były tylko przebudowywane ogrodzenia. Teraz jest tam
realizowana kanalizacja deszczowa. Na drodze panują "warunki błotne".
Prowadzone są rozmowy z firmą realizującą zadanie, że droga ma być przejezdna. Niestety
utrudnienia będą. Wójt przeprosiła mieszkańców za te utrudnienia.
Obecnie warunki pogodowe w tej chwili, w kontekście prowadzonych spraw, są bardzo trudne.
Dodał, że w związku z zakończeniem budowy kanalizacji w ramach projektu będzie mówił o kolejnych
zadaniach szerzej, począwszy od kolejnej sesji.

Przewodniczący podziękował za sprawny przebieg sesji i podejmowanie trudnych decyzji,
odpowiedzialne podchodzenie do tematu.



14. Zakończenie.
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył sesję wypowiadając formułę:
"Zamykam LI sesję Rady Gminy Wilkowice"

Przygotował(a): Małgorzata Lempart

ł<.
Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

Przewodniczący

Rady Gminy Wilkowice

f4ct^^ ̂ J^. ' <%^

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załącznik do protokołu z l lutego 2023 r

Do w/w protokołu zataczane sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikajqce
z porządku obrad.




